



7D5N

# 京都

威尼斯

# KYOTO VENICE

奈良 | 京都 | 神戸 | 大阪  
NARA | KYOTO | KOBE |  
OSAKA



伊根の舟屋

"伊根の舟屋"是日本京都府的水上建筑群，它独特的风貌引人入胜，展现着古老的渔村风情。

Ine Funaya

A cluster of waterfront houses in Kyoto known for their unique charm and traditional fishing village atmosphere.



天桥立伞松公园，  
自然之美尽收眼底。  
梦幻伞松林荫道，  
沁人心脾宁静惬意。

📍 天桥立伞松公园  
📍 Amanohashidate Kasamatsu Park

## 第1天

📍 吉隆坡 ✕ 関西

于机场集合办理登机手续，然后乘搭飞机飞往日本。

## 第2天

📍 関西 -78.5公里- 奈良  
-41.6公里- 京都

📍 奈良東大寺：南都七大寺之一，也是世界文化遗产。大佛殿内供奉约15米高的铜铸卢舍那佛像，外面则有梅花鹿群。

📍 清水寺：京都最古老的寺院，四周绿荫环抱，春季时樱花浪漫，是赏樱名胜之一；秋季时红叶飒爽，又是赏枫胜地。



📍 卢舍那佛  
📍 Vairocana Buddha

## 第3天

📍 京都

📍 美山茅草屋之郷：日本三大茅葺屋集落之一，列为国家重要传统建造物群保存地区，拥有至少150至220年历史。

📍 天桥立伞松公园（含缆车）★：特点是一座在海上形成的天然桥，被日本人称为丹后之天桥立，是日本三景之一。

📍 伊根の舟屋（船游）★：搭乘游览船出海，观赏沿着海湾建造的230栋船屋。涨潮时，所有房屋犹如漂浮在海上，形成非常罕见的景观。

## 第4天

📍 京都 -120公里- 神戸

📍 有马温泉街：位于神戸的“有马温泉”是日本三大古温泉之一，其温泉街更是一座风情小镇，传统日式民居和出售土特产的店铺紧密的排列着。

📍 神戸南京町中华街：大小上百家餐厅和各种店铺汇集于此，形成一个独特的中华社区。

📍 神戸海港：神戸市的重要港口，是亚洲最早对外开放的港口之一。其现代化设施、美丽的海滨景观和丰富的文化使其成为受欢迎的旅游胜地。

## 第5天

📍 神戸 -38.4公里- 大阪

📍 阿倍野摩天大厦：日本最高摩天大楼，大阪的新地标，观景台Harukas300是整幢楼的亮点。

📍 心斋桥：大阪最繁华的商业街。最著名百货商店街，流行时尚街，风味小食餐厅，还有道顿堀都集中在这里。

📍 日本环球影城：以好莱坞热门电影为主题，汇集世界级娱乐的主题乐园。



📍 清水寺  
📍 Kiyomizudera Temple

## 第6天

📍 大阪 -45公里- 関西

📍 黑门市场：深受日本国内外游客喜爱的超人气景点。这里不仅可尝到新鲜的海产，还可购买各种当地特产。

📍 名牌厂商直销店

## 第7天

📍 関西 ✕ 吉隆坡

搭乘当日班机返回家园。

★ 如缆车或游览船因天气或其他不可抗力因素进行年度维护或停止运营，将更改行程或提供退款。



📍 伊根の舟屋  
📍 Ine Funaya



📍 神戸南京街  
📍 Kobe Chinatown Nankin-machi



Amanohashidate Kasamatsu Park, where natural beauty unfolds before your eyes. A dreamy path lined with lush pine trees brings serene tranquility to one's heart."



## DAY 1 KUALA LUMPUR ✕ KANSAI

Assemble at airport for departure flight to Japan.

## DAY 2 KANSAI -78.5KM- NARA -41.6KM- KYOTO

📍 **Nara Todai-ji Temple:** A UNESCO Heritage Site that was constructed in 752 and one of Japan's most famous and historically significant temples. You may also encounter herds of Nara deer here.

📍 **Kiyomizudera Temple:** One of the most celebrated temples in Japan and listed as a UNESCO World Heritage Site. Enjoy beautiful views of cherry blossoms in spring and maple leaves in autumn.



📍 奈良東大寺  
📍 Nara Todai-ji Temple

## DAY 3 KYOTO

📍 **Miyama Village:** Designated as a nationally significant heritage district-one of only three large thatched-roof settlements-it contains many traditional thatched-roof houses, with some as old as 220 years.

📍 **Amanohashidate Kasamatsu Park (Includes cable car) ★:** Amanohashidate or "bridge of heaven" is a sand bar said to resemble a meandering pathway connecting heaven and earth when viewed from the mountains at either end of the bay. One of the most gorgeous sights of Japan.

📍 **Ine Funaya Cruise ★:** A scenic fishing village with its unique funaya boat houses, which are traditional waterfront buildings consisting of a boat garage at the lower floor and a residential space on the upper floor. Today, over 200 funaya remain along the bay.



📍 美山茅草屋之郷  
📍 Miyama Village

## DAY 4 KYOTO -120KM- KOBE

📍 **Arima Onsen Old Street:** One of Japan's most ancient hot spring resort towns, thought to be founded over 1,000 years ago. The street is lined with souvenir shops and stores.

📍 **Kobe Chinatown Nankin-machi:** Hundreds of Chinese restaurants and shops gathered together to form a unique overseas Chinese community.

📍 **Kobe Harborland:** This shopping and entertainment megacomplex is home to some of the city's best waterfront sights.

## DAY 5 KOBE -38.4KM- OSAKA

📍 **Abeno Harukas:** Standing at 300 meters tall, Osaka's Abeno Harukas is the tallest skyscraper in Japan. Enjoy panoramic views of the city from the **Harukas 300 observation deck!**

📍 **Shinsaibashi:** Shop at Osaka's largest and busiest shopping district, with department stores, fashion streets, local snacks and the **Dotonbori** district all located here.

📍 **Universal Studios Japan:** Enjoy a universe of fun and excitement at this world-class theme park.



📍 神戸海港  
📍 Kobe Harborland

## DAY 6 OSAKA -45KM- KANSAI

📍 **Kuromon Ichiba Market:** This traditional market in Osaka's Namba district is lined with narrow passages that house vendors selling fresh seafood and agricultural products.

📍 **Branded Factory Outlet**

## DAY 7 KANSAI ✕ KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home.

★ If cable cars or sightseeing boats are undergoing annual maintenance or operations are halted due to weather or unforeseen circumstances, the itinerary will be changed or a refund will be provided.



## 行程亮点 HIGHLIGHTS

**体验:** 京都威尼斯 - 船游伊根湾舟屋

**景点:** 世界文化遗产 - 奈良东大寺、清水寺

主题乐园 - 日本环球影城  
日本三景 - 天桥立 伞松公园

**商圈:** 潮人打卡必逛 - 心齋橋、神戶海港

**品尝:** 传统日式荞麦面、螃蟹会席料理  
牡蛎 + 陶板烧料理、烧烤式自助餐

**EXPERIENCE :** Kyoto Venice - Ine Funaya Cruise

**ATTRACTION :** UNESCO World Heritage Site - Nara Todai-ji Temple Kiyomizudera Temple Theme Park - Universal Studios Japan One of Japan's Top 3 Scenic Views for centuries - Amanohashidate Kasamatsu Park

**LEISURE :** Trendy shopping districts - Shinsaibashi, Kobe Harborland

**TASTE :** Traditional Japanese Soba, Kaiseki Crab Cuisine, Oyster + Tobanyaki Cuisine, BBQ Buffet



JPJKV07

## 食宿 MEAL & ACCOMMODATION

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch	晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	-	-	(飞机上) (In-flight)
2	机上用餐 On Board	日式料理 Japanese Cuisine	豚肉涮涮锅套餐 Pork Shabu-Shabu Steamboat Set	京都八条都酒店 或同级 Miyako Hotel Kyoto Hachijo or similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	牡蛎 + 陶板烧料理 Oyster + Tobanyaki Cuisine	酒店自助餐 / 日式会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Cuisine	京都宫津天桥立度假村酒店 或同级 Kyoto-Miyazu Royal Hotel or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	传统日式荞麦面 + 天妇罗 Traditional Japanese Soba + Tempura	螃蟹会席料理 Kaiseki Crab Cuisine	神户大仓酒店 或同级 Okura Kobe Hotel or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式套餐 + 炸串 Japanese Set + Kushikatsu	自理 Own Arrangement	大阪Hyatt酒店 或同级 Osaka Hyatt Regency Hotel or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	自理 Own Arrangement	烧烤式自助餐 BBQ Buffet	关西华盛顿酒店 或同级 Kansai Washington Hotel or similar
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 On Board	-	-

\*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，作最适当的调整。

\*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

### 旅行必备:

1. 护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起，并且取得必要的签证和准证。
2. 旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

### 条规:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况。特别是在旅游旺季期间，苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，苹果旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条规，请参阅单据背面或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

### 日本团 - 附加条规:

1. 所有行程以中文讲解为主。若有需要，将提供简单的英语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。

### Travel Essentials:

1. Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
2. Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
  2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
  3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
  4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
  5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
  6. All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

### Japan Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
2. Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed.

### Tentative Flight Details - Subject to Change

Date	Flight	Routing	Times
	MH 52	KUL / KIX	2210 / 0540 +1
	MH 53	KIX / KUL	0955 / 1545

For Agent Use Only:

Updated Date: FEB 2024

探索古都京都，历史与现代的完美交融。传统庙宇、优美花园，绚丽文化在每个街角闪耀。

Explore Kyoto, where history seamlessly meets modernity. Traditional temples, exquisite gardens, and vibrant culture bedazzle you at every corner.

